

Headquarters and Registered Office

32nd Floor, CITIC Tower
1 Tim Mei Avenue
Central, Hong Kong
Telephone: 2820 2111
Fax: 2877 2771

Website

www.citicpacific.com contains a description of CITIC Pacific's business, copies of both the full and summary financial reports to shareholders, announcements, press releases and other information.

Stock Codes

The Stock Exchange of Hong Kong: 0267
Bloomberg: 267 HK
Reuters: 0267. HK
American Depositary Receipts: CTPCY
CUSIP Reference No: 17304K102

Share Registrars

Shareholders should contact our Registrars, Tengis Limited, Ground Floor, Bank of East Asia Harbour View Centre, 56 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong on 2980 1333, or by fax: 2810 8185, on matters such as transfer of shares, change of name or address, or loss of share certificates.

Annual and Interim Reports

Shareholders may obtain annual and interim reports from the Registrars. Other should contact the Company Secretary on 2820 2111 or fax: 2877 2771 or at contact@citicpacific.com.

Investor Relations

Investors, shareholders and research analysts may contact the Investor Relations Department by telephone at 2820 2004, by fax: 2104 6632 or at investor.relations@citicpacific.com.

Financial Calendar

Closure of Register: 30 April 2003 to 6 May 2003

Annual General Meeting: 6 May 2003, 10:30 a.m.
Island Ballroom, Level 5, Island Shangri-La Hotel
Two Pacific Place, Supreme Court Road
Hong Kong

Final Dividend Payable: 12 May 2003

總辦事處及註冊辦事處

香港中環添美道一號中信大廈三十二樓
電話：2820 2111
圖文傳真：2877 2771

網址

www.citicpacific.com 載有中信泰富的業務簡介、向股東發放的整份年報及財務摘要報告、公佈、新聞稿及其他資料。

證券編號

香港聯合交易所：0267
彭博資訊：267 HK
路透社：0267.HK
美國預託證券編號：CTPCY
CUSIP 參考編號：17304K102

股份登記處

有關股份轉讓、更改名稱或地址、或遺失股票等事宜，股東應聯絡本公司的股份登記處登捷時有限公司，地址為香港灣仔告士打道五十六號東亞銀行港灣中心地下，亦可致電 2980 1333，或傳真至 2810 8185。

年報及中期報告

股東可向股份登記處索取年報及中期報告。其他人士應聯絡公司秘書，電話號碼為 2820 2111，圖文傳真號碼為 2877 2771，或按 contact@citicpacific.com 發送電郵。

投資者關係

投資者、股東及研究分析員可聯絡投資者關係部門，電話號碼為 2820 2004，圖文傳真號碼為 2104 6632，或按 investor.relations@citicpacific.com 發送電郵。

財務日程

暫停辦理過戶登記：二零零三年四月三十日至
二零零三年五月六日

股東週年大會：二零零三年五月六日
上午十時三十分
香港法院道太古廣場第二期
港島香格里拉酒店五樓
香島殿

派發末期股息：二零零三年五月十二日